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§ 1. Mötets öppnande 
 Arne hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2.  Närvaro 
 Närvarande: Arne Karlsson, Claes Löwenborg, Bo-Göran Jönsson, 
 Karin Bengtsson, Johnny Norremark och Ulf Melin. 
 Saknades: Margaretha Lundgren och Jocke Berg. 
 
§ 3. Dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 4. Justeringsman 
 Claes Löwenborg valdes till att justera dagens protokoll. 
  
§ 5. Föregående mötesprotokoll 
 Johnny läste upp protokollet från 240319 och Karin läste upp protokollet 
 från 240418, båda godkändes. 
 
§ 6. Ekonomi 
 Ekonomin är fortsatt god. 
 Nytt hyresavtal med Akka frakt är skrivet. 
 Vi behöver köpa in nya färgpatroner till vår skrivare. 
 Grillarna börjar bli väl använda. Ulf får i uppgift att kolla priser på 
 Muricca i två olika storlekar eftersom de är lättare att transportera och 
 rengöra. 
 
§ 7. Moppesektionen 
 Tisdagskörningarna är igång. 
 Simlångsdalen 9/5 3fråm klubben deltog. 
 VW dagen 11/5 6 personer körde rundan. 
 
§ 8. Fastighets gruppen 
 Ute miljön sköts enligt schema. 
 Vår fasadflagga kar varit ute på vift men är återfunnen. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
§ 9.  VW dagen 
 Mycket dålig uppslutning av både utställare och besökare. 
 
§ 10. Kommande arrangemang 
 Palmsläppet 25/5, Korvgrillning i stadsparken. 
  
 Nostalgidagen 6/6 Besikta.  Informations kärran utsatt och gräset kommer 
 att klippas. Skola från Skurup har frågat om de får komma och göra reklam 
 för sig, vilket går bra. Karin beställer plaketter till priserna i klasserna 
 Moped, Mc. Bil, Lastbil och Traktor. 
 
 Nostalgidagar i Smyge 13/6, 11/7, 8/8. Korvgrillning. 
 
 Söderslättsrundan 21/9. Längden på rundan diskuterades, förslag har 
 kommit om att ha två sträckor. Man ska kunna svänga av ca halvvägs och ta 
 kortare väg till mål. Frågorna skall finnas på båda sträckorna. 
 
§ 11. Bordlagda ärende 
 Fanns inga bordlagda ärende. 
 
§ 12. Post 
 Inkommit hyra för bord och bänkar från Bo Bengtsson. Summan 
 diskuterades och frågan bordlades till nästa möte. Karin deltog inte i 
 diskussionen p.g.a. familjeband. 
 
§ 13. Övrigt 
 Önskemål om att det skall köpas in nytt sop set till klubben, ok att göra. 
 
§ 14. Nästa möte 
 Nästa möte blir i augusti Karin kollar datum. 
 
§ 15 Mötets avslut. 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
________________________ 
Karin Bengtsson sekr. 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
 
_______________________________  ___________________________ 
Claes Löwenborg      Arne Karlsson ordf. 


